

"جمهورية مصر العربية

المجسلس الوطسني للاعتمساد (إيجساك) يشهد بأن

وحدة الفحص - الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات

فرع مطار القاهرة - قرية البضائع

محافظة القاهرة – مصر

قد حصلت على اعتماد المجلس كجهة تفتيش من النوع (A) حيث تم تقييمها طبقاً للمواصفة الدولية

ISO/IEC 17020:2012

في مجال سحب العينات و فحص ما قبل الشحن للمنتجات النهائية مشتملاً على العلامات والملصقات

الموضحة بالبيان المرفق رقم (٣١٨٠٥-ب) رقم إصدار المجال (٢٠)

صالحة حتى: ٢٦ يناير ٢٠٢٨

اصدار رقم (۲۰): ۲۸ فبرایر ۲۰۲۶

شرط الحفاظ على التوافق مع المواصفات أعلاه والمتطلبات الخاصة بالمجلس

الشركة لها الحق في إصدار تقارير/شهادات تحت مظلة المجلس الوطني للاعتماد طبقا لمجال الاعتماد المرفق

المجلس الوطني للاعتماد موقع على اتفاقية الاعتراف المتبادل مع منظمة التعاون الدولي لاعتماد المعامل (ILAC) في مجال اعتماد معامل المعايرة والاختبار والتحاليل الطبية ومقدمي خدمة اختبارات الكفاءة الفنية وجهات التفتيش

8910

تاريخ الاعتماد الأول: ٢٣ يناير ٢٠٢٠

مهندس / أحمد سمير صالح

رئيس المجلس وزير التجارة والصناعة مهندس/هانئ الدسوقي

المدير التنفيذي 0666 للمجلس الوطني للاعتماد



Arab Republic of Egypt Egyptian Accreditation Council (EGAC)

Certifies that

Inspection Unit
General Organization for Export and Import Control
GOEIC

Cairo Airport Branch - Cargo Village Cairo Governorate - Egypt

Has been accredited by EGAC as an Inspection Body Type (A) in compliance with the requirements of

ISO/IEC 17020:2012

In The Field of Sampling and Pre-Shipment Inspection of Final Products Including Labeling and Marking

The scope of accreditation is described in the attached schedule No. (031805B)

Scope Issue No. (02)

Issue No. (02): February 28, 2024

Valid to: January 22, 2028

Subject to continued compliance to the above standard and EGAC requirements

The Company is accredited to issue reports / certificates under EGAC accreditation according to the attached scope of accreditation

EGAC is an ILAC MRA Signatory in the Field of Calibration, Testing, Medical Labs,

Proficiency Testing Providers and Inspection Bodies Accreditation

1st Accreditation Date: January 23, 2020

Eng. Hanie El Desouki

Executive Director

Egyptian Accreditation Council

Eng. Ahmed Samir Saleh

Chairman of EGAC

Minister of Trade and Industry